



Library Opening Hours during Examination Period 考試期間圖書館開放時間

Please note that the Mong Man Wai (MMW) Library on Tai Po Campus will extend its opening hours during Examination Period from Monday, 26 March 2018 to Saturday, 2 June 2018. All floors of the MMW Library will remain open during the extended hours on each day. However, the Circulation Counter and the Information Counter will be closed, and loans and enquiry services will not be provided beyond normal opening hours.

G/F and LP/F of the MMW Library will remain open 24 hours on all weekdays, weekends and public holidays. **But please note that due to statutorily required periodic inspection and testing of electrical installations at Block C, the whole MMW Library will need to be closed from 7:00 pm, Saturday, 7 April 2018 to 11:00 am, Sunday, 8 April 2018.**

Details of opening hours of MMW Library and TKOSC Learning Commons during examination period from 26 March to 2 June 2018 can be found in the table below. For further details, please contact the Library's Information Counter at 2948 6653.

大埔校園蒙民偉圖書館將於2018年3月26日(星期一)至2018年6月2日(星期六)考試期間延長開放。此段期間，蒙民偉圖書館全部樓層及設施每天皆會延長開放時間，並於公眾假期提供服務。但流通服務台及諮詢服務台只會於正常時段開放，於延長時段則不會提供外借及諮詢服務。

此外，蒙民偉圖書館地下及低層平台會維持每天二十四小時運作，包括週末及所有公眾假期。**唯因C座的電力裝置必須按法例規定作定期檢測，蒙民偉圖書館所有樓層須於2018年4月7日星期六晚上7時至2018年4月8日星期日上午11時暫停開放。**

蒙民偉圖書館及將軍澳教學中心學習共享於2018年3月26日至6月2日考試期間開放時間詳情如下。如有查詢，請致電2948 6653聯絡圖書館諮詢服務台。

	Mong Man Wai Library 蒙民偉圖書館			TKOSC Learning Commons 將軍澳教學中心學習共享	
	G/F and LP/F 地下及低層平台	1/F to 4/F 一樓至四樓	All Counters 所有服務台	Public Area 閱覽區	Counter 服務台
Monday to Friday 星期一至五	Open 24 hours 二十四小時開放	08:00 – 00:00	08:30 – 22:00	08:30 – 22:00	10:30 – 22:00
Saturday 星期六 *Please note special arrangement on 7/4/2018. 請留意7/4/2018的特別安排。	Open 24 hours 二十四小時開放.	08:30 – 22:00	08:30 – 19:00	08:30 – 18:00	08:30 – 18:00
Sunday 星期日 *Please note special arrangement on 8/4/2018. 請留意8/4/2018的特別安排。	Open 24 hours 二十四小時開放	10:00 – 22:00	10:00 – 18:00	Closed 暫停服務	Closed 暫停服務
Public Holidays 公眾假期 30-31/3/2018 2/4/2018 5/4/2018 1/5/2018 22/5/2018	Open 24 hours 二十四小時開放	10:00 – 22:00	10:00 – 18:00	Closed 暫停服務	Closed 暫停服務

Sidney Cheng, Librarian
圖書館館長 鄭保瑛
21 March 2018